



communiqué

N^o: 74
No.:

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE
LE 9 JUIN 1983

VISITE OFFICIELLE AU CANADA DU SECRÉTAIRE D'ÉTAT AUX AFFAIRES ÉTRANGÈRES D'HAÏTI

L'honorable Charles Lapointe, ministre d'Etat (Relations extérieures), a annoncé aujourd'hui la visite officielle au Canada de S.E.M. Jean-Robert Estimé, secrétaire d'Etat aux Affaires étrangères et des Cultes de la République d'Haïti, les 13, 14 et 15 juin prochain. Le but de cette visite est de discuter des questions relatives au commerce, à l'économie, à la coopération et aux autres aspects des rapports bilatéraux entre les deux pays. S.E.M. Frantz Merceron, secrétaire d'Etat aux Finances et aux Affaires économiques et S.E.M. Claude Weil, secrétaire d'Etat au Plan ainsi que M. Jean-Michel Ligondé, directeur de l'Office national pour la promotion des investissements (ONAPI), font également partie de la délégation ministérielle haïtienne.

* * *

74

FOR IMMEDIATE RELEASE
JUNE 9, 1983

OFFICIAL VISIT TO CANADA BY THE SECRETARY OF STATE FOR FOREIGN AFFAIRS OF HAITI

The Honourable Charles Lapointe, Minister of State (External Relations), announced today that the Secretary of State for Foreign Affairs and Cults of the Republic of Haiti, H.E. Jean-Robert Estimé, will make an official visit to Canada on June 13, 14 and 15, 1983. The purpose of the visit is to discuss trade, economic, development assistance and other aspects of relations between Haiti and Canada. H.E. Frantz Merceron, Secretary of State for Finance and Economic Affairs, and H.E. Claude Weil, Secretary of State for Planning, as well as Mr. Jean-Michel Ligondé, Director of the National Office for Investment Promotion, will be members of the Haitian delegation.